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Spørgsmål nr. S 777 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 12. marts 2025 
 

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren  

Dato: 4. marts 2025 

Stillet af: 

 

Peter Kofod (DF) 

Mener ministeren, at det nuværende system, hvor retspsykiatriske patienter 

med voldsdomme placeres i almindelige psykiatriske afdelinger, er 

forsvarligt, set i lyset af flere tilfælde hvor dette har ført til alvorlige 

hændelser, herunder drabet på en patient på en lukket afdeling? 

(Spm. nr. S 777). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Stine blev dræbt på lukket afdeling – men 

gerningsmanden skulle aldrig have været der« bragt på TV Østs 

hjemmeside den 7. april 2024. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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